

信息安全管理体系 认证证书

证书注册号: 0482024I0334R0M

兹证明:

统一社会信用代码: 91440400MA53YNH80D

珠海龙宇科技有限公司

注册地址:珠海市斗门区乾务镇产城一路珠海龙宇科技工业园办公楼 生产/经营地址:广东省珠海市斗门区乾务镇产城一路珠海龙宇科技工业园办公楼

建立的信息安全管理体系符合标准:

ISO/IEC 27001:2022

通过认证范围如下:

与线路板的生产相关的信息安全管理活动。

适用性声明: LY-ISMS--02 A/0 版

2024-10-29-2027-10-28 本证书有效期:

发证日期: 2024-10-29



签发人: 胡华平

获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格此证书方继续有效。请扫描证书信息二维码验证本证书有效性。

认证范围涉及法律法规要求的行政许可、资质许可、强制认证等资质、证书与资质共同使用有效。





中国认可 国际互认 管理体系 MANAGEMENT SYSTEM CNAS C048-M





INFORMATION SECURITY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE

Registration Number: 0482024I0334R0M

This is to certify that:

Unified Social Credit Code:91440400MA53YNH80D

ZHUHAI LONGYU TECHNOLOGY CO., LTD.

Registered Address:Office building of zhuhai longyu technology industrial park, chancheng 1st road, qianwu town, doumen district, zhuhai city

Production/Business Address:Office building of zhuhai longyu technology industrial park, chancheng 1st road, qianwu town, doumen district, zhuhai city, guangdong province

has implemented an information security management system for compliance with this standard:

ISO/IEC 27001:2022

The information security management system for the following scope:

Information security management activities related to the production of circuit boards.

SoA: LY-ISMS--02 VA/0

Valid date: 2024-10-29—2027-10-28

Issued date: 2024-10-29



Certificate information

The effectiveness of this certificate shall be validated by periodic surveillance audit of TIRT for maintenance. Please scan the QR code to verify the validity of this certificate. Signed By: 加华平

The scope of certification covers administrative license, qualification license, compulsory certification and other qualifications required by laws and regulations, and the certificates are valid for use together.





中国认可 国际互认 管理体系 MANAGEMENT SYSTEM CNAS C048-M

